
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 11. februar 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 257
Vil ministeren redegøre for, hvordan de evakuerede afghanere havde været stillet i dag, 
såfremt de havde søgt asyl efter de almindelige regler fremfor opholdstilladelse efter 
særloven, og om der gennemsnitligt ville være gået kortere tid, før de kunne forlade 
asylcentrene, hvis de havde søgt asyl efter de almindelige regler? Vil ministeren ligeledes 
forholde sig til, om hensigten med særloven om at tilbyde de evakuerede afghanere de 
bedst mulige forudsætninger for hurtigt og effektivt at kunne forsætte deres liv og aktivt 
blive en del af det danske samfund synes at være blevet indfriet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rosa Lund (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rosa.Lund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Christian Rabjerg Madsen
formand
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